



Tzu Chi University

112 學年度外國學生秋季班第一梯次申請入學複試錄取名單 Second Round Qualified List for International Students, Fall 2023 First Application Period

- 一、本榜單依據 112 年 5 月 17 日 112 學年度招生委員會第 13 次委員會議決議，業經簽奉 鈞長核准公告辦理。

This Admission List is based on the 13th resolution of Tzu Chi University Admissions Committee Meeting on 17th May, 2023.

- 二、本會以總成績決定最低錄取標準，達最低錄取標準者，由本會擇優依序錄取。未達最低錄取標準，得不足額錄取。

The admission priority depends on the total marks and the lowest recruiting criterion according to the final decision made from this committee.

- 三、榜單姓名如有誤植，以該生自填之報名表為準。

If there were misspellings on this Admission List, the names should still be in accordance with those on the application forms.

- 四、如未於錄取通知單規定期限內繳交「錄取聲明暨就讀意願回覆函」及所要求之申請文件者，本校得取消其錄取資格。

Please submit the form of "Confirmation of Intention to attend TCU" and all the required documents before the deadline, otherwise, acceptance will be voided.

主任委員 劉怡均
招生委員會

22nd May, 2023



Tzu Chi University

112 學年度外國學生秋季班第一梯次申請入學複試錄取名單
Second Round Qualified List for International Students, Fall 2023
First Application Period

學士班 Bachelor's Program

■ **醫學系 School of Medicine**

修讀學位 Degree	姓名 Full Name	國籍 Nationality	錄取別 Status
學士班 Bachelor's Program	BEN KAO	美國 United States	正取 Accepted